

PARFIX CLASSIC

STANDARDNI LEPAK ZA PARKET / STANDARD PARQUET ADHESIVE / СТАНДАРТНЫЙ КЛЕЙ
ДЛЯ ПАРКЕТА

Product benefits



OPIS PROIZVODA I UPOTREBA

Parfix Classic je standardni lepak za parket izrađen je na bazi polivinilacetatne (PVA) disperzije, punilaca i aditiva. Namenjen je za lepljenje parketa manjih dimenzija na betonske, drvene i druge slične upijajuće podloge.

- EKOLOŠKI PROIZVOD
- BRZO VREME VEZIVANJA
- BRZA PROHODNOST POSLE 24h

PRIPREMA PODLOGE

Podloga na koju se lepak nanosi mora biti ravna, fino obrađena, čvrsta i bez pukotina, dobro očišćena od prašine masnoća i ostalih nečistoća. Betonska podloga mora biti stara minimalno 4-6 dana, a vlažnost betonske i cementne podloge može biti maksimalno 2,5%. Vlažnost drvene podloge i parketa može biti između 8% i 10%. Ako je podloga neravna, potrebno ju je grundirati pre nanošenja lepka, odgovarajućim PARFIX PRIMER-om, u zavisnosti od stanja površine.

UPUTSTVO ZA APLIKACIJU

Na pripremljenu površinu lepak treba naneti nazubljenom lopaticom u sloju debljine do 1mm. Zatim se parket laganim guranjem polaže u sloj lepka, čvrsto zalepi tako da čitavom poledinom nalegne na lepak. Između zida i položenog parketa ostaviti cca 1-2cm prostora koristeći klinove. Klinove ukloniti po završetku radova. Vreme sušenja nanesenog lepka zavisi od relativne vlage i temperature u prostoriji, kao i od temperature lepka, parketa i podloge. Prohodnost se ostvaruje nakon 24 časa. Dalja obrada parketa, brušenje i lakiranje parketa, može se vršiti najmanje 7-10 dana nakon lepljenja.

POTROŠNJA:

cca. 1 - 1,4kg/m², u zavisnosti od vrste parketa i poroznih svojstava podloge. Korišćenje parfix prajmera smanjuje potrošnju lepka i pojačava adheziju lepka

TEMPERATURA PRIMENE:

temperatura vazduha od +15°C do +25°C, vlažnost parketa između 8% i 10%, vlažnost betonske podloge 2,5%

VREME SUŠENJA:

nakon 7-10 dana je moguće brušenje i lakiranje parketa

SKLADIŠTENJE I ROK UPOTREBE:

originalno zatvoren i na preporučen način skladišten, suva, provetrena prostorija, na drvenim paletama, na temperaturi od +5 do +25°C, zaštićen od direktne sunčeve svetlosti, proizvod je upotrebljiv 12 meseci od datuma proizvodnje označenog na ambalaži. Čuvati od smrzavanja i pregrevanja.

PAKOVANJE:

1kg; 5kg; 20kg

NAPOMENA:

Koristi se u sistemu sa proizvodom
PARFIX CLASSIC PRIMER



RUS

ОПИСАНИЕ ПРОДУКТА И ПРИМЕНЕНИЕ

Parfix Classic — стандартный клей для паркета на основе поливинилацетатной (ПВА) дисперсии, наполнителей и специальных добавок. Предназначен для приклеивания паркета небольших размеров к бетонным, деревянным и другим аналогичным впитывающим основаниям.

- ЭКОЛОГИЧЕСКИ БЕЗОПАСНЫЙ ПРОДУКТ
- БЫСТРОЕ СХВАТЫВАНИЕ
- ВОЗМОЖНОСТЬ ХОЖДЕНИЯ ЧЕРЕЗ 24 ЧАСА

ПОДГОТОВКА ОСНОВАНИЯ

Основание должно быть ровным, прочным, без трещин, тщательно очищенным от пыли, жира и других загрязнений. Бетонное основание должно иметь возраст не менее 4–6 дней, а влажность бетонных и цементных оснований не должна превышать 2,5%. Влажность деревянного основания и паркета должна составлять от 8% до 10%.

Если основание неровное, перед нанесением клея его необходимо загрунтовать соответствующей грунтовкой PARFIX PRIMER в зависимости от состояния поверхности.

ИНСТРУКЦИЯ ПО НАНЕСЕНИЮ

Нанесите клей на подготовленную поверхность зубчатым шпателем слоем толщиной до 1 мм. Затем уложите паркет в слой клея, слегка прижимая его, чтобы вся обратная сторона плотно прилегала к клею.

Между стеной и уложенным паркетом необходимо оставить компенсационный зазор около 1–2 см, используя распорные клинья. После завершения работ клинья удалить.

Время высыхания зависит от относительной влажности и температуры воздуха в помещении, а также от температуры клея, паркета и основания. Ходить по покрытию можно через 24 часа.

Дальнейшая обработка паркета, включая шлифование и лакирование, допускается не ранее чем через 7–10 дней после укладки.

РАСХОД

Около 1–1,4 кг/м² в зависимости от типа паркета и впитывающей способности основания. Использование грунтовки PARFIX PRIMER снижает расход клея и повышает адгезию.

ТЕМПЕРАТУРА ПРИМЕНЕНИЯ

Температура воздуха: от +15°C до +25°C

Влажность паркета: 8–10%

Влажность бетонного основания: не более 2,5%

ВРЕМЯ ВЫСЫХАНИЯ

Шлифование и лакирование паркета возможно через 7–10 дней.

ХРАНЕНИЕ И СРОК ГОДНОСТИ

При хранении в оригинальной герметично закрытой упаковке в сухом, хорошо проветриваемом помещении на деревянных поддонах при температуре от +5°C до +25°C, защищённом от прямых солнечных лучей, срок годности продукта составляет 12 месяцев с даты производства, указанной на упаковке.

Беречь от замерзания и перегрева.

УПАКОВКА

1 кг; 5 кг; 20 кг

ПРИМЕЧАНИЕ

Используется в системе с продуктом PARFIX CLASSIC PRIMER.

ENG

PRODUCT DESCRIPTION AND USE

Parfix Classic is a standard parquet adhesive based on polyvinyl acetate (PVA) dispersion, fillers, and additives. It is intended for bonding smaller-sized parquet flooring to concrete, wooden, and other similar absorbent substrates.

- ECO-FRIENDLY PRODUCT
- FAST BONDING TIME
- WALKABLE AFTER 24 HOURS

SUBSTRATE PREPARATION

The substrate must be level, finely finished, solid, crack-free, and thoroughly cleaned of dust, grease, and other contaminants. Concrete substrates must be at least 4–6 days old, and the moisture content of concrete and cement substrates must not exceed 2.5%. The moisture content of wooden substrates and parquet flooring should be between 8% and 10%.

If the substrate is uneven, it should be primed before adhesive application using an appropriate PARFIX PRIMER, depending on the condition of the surface.

APPLICATION INSTRUCTIONS

Apply the adhesive to the prepared surface using a notched trowel in a layer up to 1 mm thick. The parquet should then be laid into the adhesive with gentle pressure, ensuring full contact between the back of the parquet and the adhesive layer.

Leave an expansion gap of approximately 1–2 cm between the wall and the installed parquet using spacers. Remove the spacers after the installation is completed.

The drying time depends on the relative humidity and temperature of the room, as well as the temperature of the adhesive, parquet, and substrate. The floor can be walked on after 24 hours.

Further parquet processing, including sanding and varnishing, may be carried out no sooner than 7–10 days after installation.

COVERAGE

Approx. 1–1.4 kg/m², depending on the type of parquet and the absorbency of the substrate. The use of PARFIX PRIMER reduces adhesive consumption and improves adhesion.

APPLICATION TEMPERATURE

Air temperature: +15°C to +25°C

Parquet moisture content: 8%–10%

Concrete substrate moisture content: max. 2.5%

DRYING TIME

Parquet can be sanded and varnished after 7–10 days.

STORAGE AND SHELF LIFE

When stored in the original unopened packaging under recommended conditions (dry and ventilated area, on wooden pallets, at temperatures from +5°C to +25°C, protected from direct sunlight), the product has a shelf life of 12 months from the production date indicated on the packaging. Protect from freezing and overheating.

PACKAGING

1 kg; 5 kg; 20 kg

NOTE

Used as part of a system together with PARFIX CLASSIC PRIMER.